
Zápis ze schůze zastupitelstva dne 4.2.2015 konané 

v zasedací místnosti OÚ Radim 
 

Přítomni:Zdeňka Brixová, Zdeňka Stříbrná, Mgr. Marcela Danišová, Tomáš Adolf, Vratislav 

Kříž, Radek Říha, Lukáš  Karban 

Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Zapisovatel:Zdeňka Stříbrná 

Ověřovatelé:Mgr.Marcela Danišová,Vratislav Kříž 

Zastupitelé ověřili zápis ze schůze ze dne 17.12.2014 

Zastupitelé schválili změnu programu – bod 3 –různé bude nahrazen vypořádáním připomínek 

k ÚP, bod 4 – různé. 

 

Program: 
1. Prodej pozemku st.č.219 v k.ú.Radim 

2. Kalkulace vody 

3. Vypořádání připomínek k ÚP 

4.  Různé 

 

 

1.Povodí Labe podalo žádost na OÚ k odkupu hráze rybníku Bonda p.č.219 v k.ú. 

Radim. 
Hlasování 

Pro:1, proti:6, zdržel se:0 

Usnesení č. 1 nebylo schváleno. 
 

2.Kalkulace vody 

Pro letošní rok 2015 byla určena cena vody na 18,-Kč m3. 

Hlasování 

Pro:7 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 
 

3.Vypořádání připomínek k ÚP obce Radim. 

Zastupitelstvo obce Radim bere na vědomí návrh vypořádání připomínek a námitek 

z veřejného projednání návrhu ÚP Radim a ukládá Obecnímu úřadu Radim, jako pořizovateli 

ÚP Radim, projednat vypořádání námitek a připomínek způsobem, jak byl předložen 

zastupitelstvu obce Radim na zasedání dne 4.2.2015. 

Hlasování 

Pro:7, proti:0,zdržel se:0 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 
 

4.Různé 

a/Paní Erna Březinová podala žádost na OÚ o povolení sídla podnikání Radim 66 po dobu 

bydlení na této adrese.Po poradě s právníkem nehrozí OÚ žádný problém. 

Hlasování 

Pro:7, proti:0,zdržel se :0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 



b/Pan Pavel Knap z Lužan podal žádost o pronájem studně ve Lháni.OÚ uzavře smlouvu, ve 

které budou podmínky pronájmu. 

Hlasování 

Pro:7,proti:0,zdržel se:0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 
c/OÚ připravuje rozpočet na rok 2015, zastupitelé se budou podílet svými návrhy na přípravě 

rozpočtu. 

Hlasování 

Pro:7, proti:0, zdržel se:0 

Zastupitelé berou na vědomí přípravu rozpočtu na rok 2015 
 

. f/Znovuzprovoznění obecního rozhlasu v našich obcích by bylo velice nákladné.Pan 

Rauscher nabídl možnost hlášení zpráv obyvatelům obce přes SMS zprávy.  

Zastupitelé berou  informaci  pana Rauschera na vědomí. 
 

g/Obyvatelé Studeňan přišli s připomínkami na schůzi ohledně investičních akcí ve 

Studeňanech. Jedná se o zbrojnici, která je ve špatném stavu, o obecní „domeček“, informační 

tabuli, zrcadlo v zatáčce a špatný stav chodníků. Zastupitelé se s nimi dohodli na schůzce 

přímo na místě, kde budou konzultovat stav výše uvedených. Na příští schůzi bude tato 

situace řešena podrobněji. 

Zastupitelé berou na vědomí připomínky obyvatel Studeňan. 
 

e/ Zastupitelé se seznámili s přibližnou trasou cyklostezek v Českém ráji. 

 

Zapsala:Zdeňka Stříbrná……………………………… 

Ověřili:Mgr.Marcela Danišová………………………. 

                   Vratislav Kříž…………………………….  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


